



Offiziell Matdeelung

No Récksprooch mat den Acteuren deelt d’Gemeng Mäerzeg mat, datt wéinst den héijen Temperaturen de Schoulunterrecht fir d’Zyklen 1-4 dëse **Mëttwoch, de 2. Juli 2025 nomëttes** ausfällt!

D’Léierpersonal assuréiert awer een Accueil fir déi Kanner, déi an der Schoul bleiwen.

D’Maison Relais fonctionéiert zu den normalen Öffnungszäiten. Am Fall wou, denkt wgl. drun Äert Kand, respektiv Är Kanner, an der Maison Relais ofzemellen, virun allem och wéinst dem Schoulrestaurant.

Communiqué officiel

Après concertation avec les acteurs, la Commune de Mertzig informe qu’en raison de la forte chaleur, les cours de l’École fondamentale des cycles 1-4 sont suspendus **le mercredi, 2 juillet 2025, dans l’après-midi**.

Le personnel enseignant assurera un accueil pour les enfants qui ne peuvent pas rentrer à la maison.

La Maison Relais est ouverte comme d’habitude. Le cas échéant, prière de désinscrire votre/vos enfant(s) à la Maison Relais, surtout en ce qui concerne le restaurant scolaire.

De Schäfferot / Le Collège échevinal,

Mike Poiré, Buergermeeschter / Bourgmestre
Stefano D’Agostino, Schäffen / Échevin
Lex Schwind, Schäffen / Échevin